《限制在特別範圍販賣公告》 (第132章,附屬法例BS)

Restriction of Hawking in Special Areas Notification

(Cap. 132 sub. leg. BS)

版本日期 Version date 17.2.2022

經核證文本 Verified Copy

(《法例發布條例》(第614章)第5條) (Legislation Publication Ordinance (Cap. 614), section 5)

如某內頁的頁底標明:

- "經核證文本"; 及
- 以下列表顯示的該頁的最後更新日期,

該頁所載條文即視作於上述"版本日期"的正確版本。

此文本所載條文,如並非正在實施,會有附註作說明。

A provision is presumed to be correctly stated as at the above version date if it is on a page marked at the bottom with:

- the words "Verified Copy"; and
- the last updated date shown in this table for the page.

Any provision included in this copy that is not in force is marked accordingly.

條文 Provision	頁數 Page number	最後更新日期 Last updated date
主體 Main	1—2	17.2.2022
附表 Schedule	S-1—S-30	17.2.2022

尚未實施的條文 / 修訂 ——

尚未實施的條文及修訂的資料,可於「電子版香港法例」(https://www.elegislation.gov.hk) 閱覽。

Provisions / Amendments not yet in operation —

Please see Hong Kong e-Legislation (https://www.elegislation.gov.hk) for information of provisions and amendments not yet in operation.

E-1

第 132BS 章

E-2

Cap. 132BS

制定史

本為 1973 年第 170 號法律公告,1980 年第 96 號法律公告,1981 年第 237 號法律公告,1981 年第 307 號法律公告,1982 年第 128 號法律公告,1983 年第 231 號法律公告,1983 年第 316 號法律公告,1985 年第 75 號法律公告,1985 年第 294 號法律公告,1985 年第 366 號法律公告——1986 年第 10 號,1986 年編正版,1996 年第 (C)36 號法律公告(中文真確本),1998 年第 29 號,1998 年第 242 號法律公告,1999 年第 78 號,2021 年第 6 號編輯修訂紀錄

Enactment History

Originally L.N. 170 of 1973, L.N. 96 of 1980, L.N. 237 of 1981, L.N. 307 of 1981, L.N. 128 of 1982, L.N. 231 of 1983, L.N. 316 of 1983, L.N. 75 of 1985, L.N. 294 of 1985, L.N. 366 of 1985 — 10 of 1986, R. Ed. 1986, L.N. (C) 36 of 1996 (Chinese authentic version), 29 of 1998, L.N. 242 of 1998, 78 of 1999, E.R. 6 of 2021

T-1

Cap. 132BS

T-2

第 132BS 章

《限制在特別範圍販賣公告》 (第132章,附屬法例BS) 目錄

Restriction of Hawking in Special Areas Notification (Cap. 132 sub. leg. BS)

Contents

條次		頁次	Section		Page
1.	(廢除)	1	1.	(Repealed)	2
2.	限制範圍	1	2.	Restricted areas	2
附表		S-1	Schedule		S-2

1

第 132BS 章 第1條

Section 1

Cap. 132BS

2

《限制在特別範圍販賣公告》

(1999年第78號第7條)

(* 第 132 章,附屬法例 AI 第 5A 條)

[1973年9月7日]

(格式變更——2021年第6號編輯修訂紀錄)

編輯附註:

- 本公告原由《小販(區域市政局)附例》制定。該附例隨後被廢除並由《小販規例》 (第132AI章)所替代—— 見1999年第78號第7條(附表2,第11項)。
- (由 1999 年第 78 號第 7 條廢除) 1.
- 限制範圍 2.

附表所述的地方或範圍屬於訂明的地方或範圍,任何小販不 得在內販賣,但其牌照經食物環境衞生署署長批註准許在內 販賣者,則不在此限。

(1985年第75號法律公告;1986年第10號第32(2)條;1999 年第78號第7條)

Restriction of Hawking in Special Areas Notification

(78 of 1999 s. 7)

(*Cap. 132 sub. leg. AI, section 5A)

[7 September 1973]

(Format changes—E.R. 6 of 2021)

Editorial Note:

- This Notification was originally made by the Hawker (Regional Council) Bylaws which was later repealed and replaced by the Hawker Regulation (Cap. 132AI)—see 78 of 1999, s. 7 (Sch. 2 item 11).
- (Repealed 78 of 1999 s. 7) 1.

2. Restricted areas

The places or areas described in the Schedule are prescribed as places or areas within which no hawker may hawk unless his licence is endorsed by the Director of Food and Environmental Hygiene with permission to hawk therein.

(L.N. 75 of 1985; 10 of 1986 s. 32(2); 78 of 1999 s. 7)

S-1 附表 Schedule

第 132BS 章

Cap. 132BS

S-2

附表

元朗區

元朗新街

元朗牡丹街

元朗大棠道(介乎大棠道與阜財街北面界線交界處及光明學校之間的一段)

一條尚未命名的元朗街道(介乎新街與牡丹街之間,東面以小販市場為界線)

大山街 —— 整段

大橋路

安樂路

横洲路(介乎安樂路與安寧路之間)

安寧路

構成落馬洲警署及其瞭望台、通往該警署及其瞭望台的通路及該警署及通路 100 米範圍內的鄰近地區的所有政府土地,其範圍以存放於食物環境衞生署小販部辦事處的圖則所示者為準 (1985 年第 294 號法律公告;1998 年第 29 號第 105 條;1999 年第 78 號第 7 條)

阜財街 —— 介乎新界元朗大山街與合義街之間

青山公路——介乎元朗民政事務處及青山公路與鳳翔路交界之間的一段 (1981 年第 307 號法律公告: 1998 年第 242 號法律公告)

體育路 —— 整段

教育路 —— 整段

豐年路 —— 整段

康樂路 —— 整段

擊壤路 —— 整段

Schedule

Yuen Long District

New Street, Yuen Long

Mau Tan Street, Yuen Long

Tai Tong Road, Yuen Long, between its intersection with (the northern boundary of Fau Tsoi Street) and the Kwong Ming School

The street in Yuen Long, as yet unnamed, between New Street and Mau Tan Street bounding the hawker bazaar on its eastward side

Tai San Street—whole length

Tai Kiu Road

On Lok Road

Wang Chau Road between On Lok Road and On Ning Road

On Ning Road

All Government land constituting the Lok Ma Chau Police Station and lookout and the access road thereto and all neighbouring areas within 100 metres of the above station and the access road as shown in the plan deposited in the office of the Hawker Section of the Food and Environmental Hygiene Department (L.N. 294 of 1985; 29 of 1998 s. 105; 78 of 1999 s. 7)

Fau Tsoi Street—between Tai San Street and Hop Yee Street, Yuen Long, New Territories

Castle Peak Road—the section between District Office, Yuen Long and its junction with Fung Cheung Road (L.N. 307 of 1981)

Tai Yuk Road—whole length

Kau Yuk Road—whole length

Fung Nin Road—whole length

Hong Lok Road—whole length

Kik Yeung Road—whole length

 S-3
 附表
 Schedule
 S-4

 第 132BS 章
 Cap. 132BS

壽富街 —— 由水渠至炮仗街一段

同樂街 —— 整段

福德街 —— 整段

福康街 —— 整段

西堤街 —— 整段

谷亭街 —— 整段

泰祥街 —— 整段

炮仗街 —— 整段

又新街 —— 整段

合益路 —— 整段

鳳翔路 — 介乎合益路與青山公路之間的一段

福康街休憩處——介乎安寧路與福德街之間的一段 (1983 年第 231 號法律公告)

福德街休憩處——以元朗市地段第3775號及元朗市地段第3674號餘段為界線的範圍,由該範圍與同樂街交匯處起計, 全長約18米

豐年路休憩處 —— 介乎教育路與安興路之間的一段

大陂頭徑休憩處——以元朗市地段第 3794 號及元朗市地段第 76 號為界線的範圍,由該範圍與豐年路交匯處起計,全長約 26 米

- 以元朗市地段第95號及元朗市地段第3781A號為界線的範圍, 由該範圍與青山公路交匯處起計,全長約33.5米
- 以元朗市地段第 100 號、元朗市地段第 114 號、安樂路及東堤街 為界線的範圍
- 以元朗市地段第 146 號及元朗市地段第 267 號為界線的範圍,由 該範圍與安寧路交匯處起計,全長約 15 米
- 以元朗市地段第 138 號及元朗市地段第 264 號為界線的範圍,由 該範圍與安寧路交匯處起計,全長約 15 米

Shau Fu Street—the section from Nullah to Pau Cheung Street

Tung Lok Street—whole length

Fook Tak Street—whole length

Fook Hong Street—whole length

Sai Tai Street—whole length

Kuk Ting Street—whole length

Tai Cheung Street—whole length

Pau Cheung Square—whole length

Yau San Street—whole length

Hop Yick Road—whole length

Fung Cheung Road—the section between Hop Yick Road and Castle Peak Road

Fook Hong Street Sitting-out Area—the section between On Ning Road and Fook Tak Street (L.N. 231 of 1983)

Fook Tak Street Sitting-out Area—the area bounded by YLTL 3775 and YLTL 3674 RP, and of some 18 metres in length from its junction with Tung Lok Street

Fung Nin Road Sitting-out Area—the section between Kau Yuk Road and On Hing Road

Tai Pei Tau Path Sitting-out Area—the area bounded by YLTL 3794 and YLTL 76, and of some 26 metres in length from its junction with Fung Nin Road

The area bounded by YLTL 95 and YLTL 3781A, and of some 33.5 metres in length from its junction with Castle Peak Road

The area bounded by YLTL 100, YLTL 114, On Lok Road and Tung Tai Street

The area bounded by YLTL 146 and YLTL 267, and of some 15 metres in length from its junction with On Ning Road

S-5 附表 Schedule 第 132BS 章 Cap. 132BS

- 以元朗市地段第166號及元朗市地段第235號為界線的範圍,由 該範圍與安寧路交匯處起計,全長約15米
- 以元朗市地段第58號及元朗市地段第3687號為界線的範圍,由 該範圍與青山公路交匯處起計,全長約18米
- 以元朗市地段第50號、元朗市地段第88號及九龍巴十有限公司 車廠為界線的範圍,由該範圍與青山公路交匯處起計,全長 約30米
- 以元朗市地段第86號、元朗市地段第112號及基督復臨安息日 會為界線的範圍,由該範圍與青山公路交匯處起計,全長約 45 米
- 以元朗市地段第68號、元朗市地段第77號、元朗市地段第3802 號、元朗市地段第3794號、青山公路及大陂頭徑為界線的範 韋
- 以元朗市地段第43號、元朗市地段第61號及元朗市地段第73 號為界線的範圍,由該範圍與教育路交匯處起計,全長約27 米

媽廟路 —— 整段 (1985 年第 366 號法律公告)

沙田區 (1982 年第 128 號法律公告)

大圍道 —— 整段

城河道 —— 整段

積存街 —— 整段

積財里 — 整段

禾寮坑路 —— 整段

火炭路 —— 整段

禾穗街 —— 整段

禾盛街 —— 整段

禾香街 —— 整段

位於火炭臨時熟食市場旁邊的整段小巷,由該小巷與禾寮坑路交 **涯處起至油庫止**

- The area bounded by YLTL 138 and YLTL 264, and of some 15 metres in length from its junction with On Ning Road
- The area bounded by YLTL 166 and YLTL 235, and of some 15 metres in length from its junction with On Ning Road
- The area bounded by YLTL 58 and YLTL 3687, and of some 18 metres in length from its junction with Castle Peak Road
- The area bounded by YLTL 50, YLTL 88 and the Depot of the Kowloon Motor Bus Co. Ltd. and of some 30 metres in length from its junction with Castle Peak Road
- The area bounded by YLTL 86, YLTL 112 and the Seventh-day Adventist Church, and of some 45 metres in length from its junction with Castle Peak Road
- The area bounded by YLTL 68, YLTL 77, YLTL 3802, YLTL 3794, Castle Peak Road and Tai Pei Tau Path
- The area bounded by YLTL 43, YLTL 61 and YLTL 73, and of some 27 metres in length from its junction with Kau Yuk Road

Ma Miu Road—whole length (L.N. 366 of 1985)

Sha Tin District (L.N. 128 of 1982)

Tai Wai Road—whole length

Shing Ho Road—whole length

Chik Chuen Street—whole length

Chik Choi Lane—whole length

Wo Liu Hang Road—whole length

Fo Tan Road—whole length

Wo Shui Street—whole length

Wo Shing Street—whole length

Wo Heung Street—whole length

S-6

S-7 附表 Schedule S-8 Cap. 132BS

第 132BS 章

沙田街市第7區周圍100米以內的所有鄰近範圍及通路,其範圍 以備存於食物環境衞生署的圖則所示者為準,但不包括以下 地點 —— (1999 年第 78 號第 7 條)

- (a) 沙田鄉事會路 —— 以沙田大埔公路的四道天橋為界線的 一段,全長約145米;
- (b) 大埔公路 —— 介乎沙田車站九廣鐵路大廈與沙田鄉事會 路之間的一段;
- (c) 沙田大埔公路連接沙田鄉事會路的四道天橋。 (1985年 第 366 號法律公告)

大埔公路 —— 介乎大埔公路與城河道交匯處及大埔公路與大圍 道交匯處之間的一段 (1983 年第 316 號法律公告)

積信街 —— 整段

積富街 —— 整段

積福街 — 整段

積德里 — 整段

積壽里 —— 整段

坳背灣街 —— 整段 (1985 年第 366 號法律公告)

桂地街 —— 整段

麵房街 —— 整段

長瀝尾街 —— 整段

山尾街 —— 整段

黄竹洋街 —— 整段

穗禾路 —— 介乎穗禾路與火炭路交匯處及穗禾路與黃竹洋街交 雁處之間的一段

源禾路——介乎源禾路與沙田鄉事會路交匯處及源禾路與火炭 路交匯處之間的一段

沙田鄉事會路 — 介乎沙田鄉事會路與源禾路交匯處及沙田鄉 事會路與大涌橋路交匯處之間的一段

The entire length of the lane at side of Fo Tan Temporary Cooked Food Market between it junction with Wo Liu Hang Road and the Oil Depot

All neighbouring areas and access roads, which are within 100 metres radius from Sha Tin Market, Area 7, as shown in the plan kept in the Food and Environmental Hygiene Department, except the following— (78 of 1999 s. 7)

- Sha Tin Rural Committee Road—the section of about 145 metres in length bounded by the four flyovers of Tai Po Road (Sha Tin);
- Tai Po Road—the section between Sha Tin Station Building and Sha Tin Rural Committee Road;
- The four flyovers of Tai Po Road (Sha Tin) joining Sha Tin Rural Committee Road. (L.N. 366 of 1985)

Tai Po Road—the section between its junction with Shing Ho Road and its junction with Tai Wai Road (L.N. 316 of 1983)

Chik Shun Street—whole length

Chik Fu Street—whole length

Chik Fuk Street—whole length

Chik Tak Lane—whole length

Chik Sau Lane—whole length

Au Pui Wan Street—whole length (L.N. 366 of 1985)

Kwei Tei Street-whole length

Min Fong Street—whole length

Cheung Lek Mei Street—whole length

Shan Mei Street—whole length

Wong Chuk Yeung Street—whole length

Sui Wo Road—the section between its junction with Fo Tan Road and its junction with Wong Chuk Yeung Street

 S-9
 附表
 Schedule
 S-10

 第 132BS 章
 Cap. 132BS

沙田車站圍之的士站

沙田九廣鐵路車站前的巴士總站

大涌橋路——介乎大涌橋路與獅子山隧道公路交匯處及大涌橋 路與小瀝源道交匯處之間的一段

沙角街 —— 整段

沙田圍路——介乎沙田圍路與大涌橋路交匯處及沙田圍路與小瀝源道交匯處之間的一段

銀城街 —— 整段

插桅杆街——整段

小瀝源道 —— 整段

獅子山隧道公路 —— 位於新田圍邨附近及旁邊的一段

車公廟路 —— 整段

田心街 —— 整段

紅梅谷路 —— 介乎紅梅谷路與田心街交匯處及紅梅谷路與村南道交匯處的一段

香粉寮街 —— 整段

位於紅梅谷路天橋下的翠田街街尾迴旋處空地

翠田街 —— 整段

文禮路 —— 整段

文林路 —— 整段

成全路 —— 整段

成運路 —— 整段

成興街 —— 整段

村南道 —— 整段

美田路 —— 整段

松頭下路——介乎松頭下路與火炭路交匯處及松頭下路與桂地 街交匯處之間的一段 Yuen Wo Road—the section between its junction with Sha Tin Rural Committee Road and its junction with Fo Tan Road

Sha Tin Rural Committee Road—the section between its junction with Yuen Wo Road and its junction with Tai Chung Kiu Road

The Taxi Stand at Sha Tin Station Circuit

The Bus Terminus in front of Sha Tin Kowloon Canton Railway Station

Tai Chung Kiu Road—the section between its junction with Lion Rock Tunnel Road and its junction with Siu Lek Yuen Road

Sha Kok Street—whole length

Sha Tin Wai Road—the section between its junction with Tai Chung Kiu Road and its junction with Siu Lek Yuen Road

Ngan Shing Street—whole length

Chap Wai Kon Street-whole length

Siu Lek Yuen Road—whole length

Lion Rock Tunnel Road—the section near and at side of the Sun Tin Wai Estate

Che Kung Miu Road—whole length

Tin Sam Street—whole length

Hung Mui Kuk Road—the section between its junction with Tin Sam Street and its junction with Tsuen Nam Road

Heung Fan Liu Street—whole length

The open space at the end of Chui Tin Street Circuit under the flyover of Hung Mui Kuk Road

Chui Tin Street—whole length

Man Lai Road—whole length

Man Lam Road—whole length

Shing Chuen Road—whole length

S-11 附表 Schedule S-12 第 132BS 章 Cap. 132BS

禾鲞街 —— 整段

大埔區

廣福道 —— 介平廣福道與通往大埔民政事務處的道路的交匯處 及廣福道與汀角路交匯處之間的一段 (1998年第 242 號法律 公告)

東昌街 —— 整段

同發坊 —— 整段

同秀坊 —— 整段

同茂坊 —— 整段

陸鄉里 — 整段

寶湖道 —— 整段

普益街 —— 整段

懷仁街 —— 整段

南盛街 —— 整段

懷義街 —— 整段

安富道 —— 整段

靖遠街 —— 整段

仁興街 —— 整段

富善街 —— 整段

崇德街 — 整段

戲院街 —— 整段

Shing Wan Road—whole length

Shing Hing Street—whole length

Tsuen Nam Road—whole length

Mei Tin Road—whole length

Tsung Tau Ha Road—the section between its junction with Fo Tan Road and its junction with Kwei Te Street

Wo Che Street—whole length

Tai Po District

Kwong Fuk Road—between its junction with the road leading to the District Office, Tai Po, and its junction with Ting Kok Road

Tung Cheong Street—whole length

Tung Fat Square—whole length

Tung Sau Square—whole length

Tung Mau Square—whole length

Luk Heung Lane—whole length

Plover Cove Road—whole length

Po Yick Street—whole length

Wai Yan Street—whole length

Nam Shing Street—whole length

Wai Yi Street—whole length

On Fu Road—whole length

Tsing Yuen Street—whole length

Yan Hing Street—whole length

Fu Shin Street—whole length

Shung Tak Street—whole length

Hei Yuen Street-whole length

Sui On Street—whole length

 S-13
 附表
 Schedule
 S-14

 第 132BS 章
 Cap. 132BS

瑞安街 —— 整段

北盛街——由北盛街與廣福道交匯處起至公共廁所及浴室止(包括公共廁所及浴室在內)

大貴街 —— 整段 (1980 年第 96 號法律公告)

大富街 —— 整段

大信街 —— 整段

大利街 —— 整段

大鵬街 —— 整段 (1981 年第 237 號法律公告)

大宏街 —— 整段

大昌街 —— 整段

大盛街 —— 整段

大發街 —— 整段

鄉事會街 —— 整段 (1981 年第 307 號法律公告)

鄉事會坊 —— 整段

寶鄉街 —— 整段

寶鄉坊 —— 整段

大光里 —— 整段

廣福里 — 整段

廣福坊 —— 整段

大榮里 —— 整段

大明里 —— 整段

葵涌區 (1982 年第 128 號法律公告)

大連排道 —— 整段

葵榮路 —— 整段

葵昌路 —— 整段

和宜合道 —— 介乎和宜合道與梨木道交匯處及和宜合道與青山公路交匯處之間的一段

Pak Shing Street—from its junction with Kwong Fuk Road up to and including the public latrine and bath house

Dai Kwai Street—whole length (L.N. 96 of 1980)

Dai Fu Street—whole length

Dai Shun Street—whole length

Dai Li Street—whole length

Dai Pang Street—whole length (L.N. 237 of 1981)

Dai Wang Street—whole length

Dai Cheong Street—whole length

Dai Shing Street—whole length

Dai Fat Street—whole length

Heung Sze Wui Street—whole length (L.N. 307 of 1981)

Heung Sze Wui Square—whole square

Po Heung Street—whole length

Po Heung Square—whole square

Tai Kwong Lane—whole length

Kwong Fuk Lane—whole length

Kwong Fuk Square—whole square

Tai Wing Lane—whole length

Tai Ming Lane—whole length

Kwai Chung District (L.N. 128 of 1982)

Tai Lin Pai Road—whole length

Kwai Wing Road-whole length

Kwai Cheong Road—whole length

Wo Yi Hop Road—the section between its junction with Lei Muk Road and its junction with Castle Peak Road

S-15 附表 Schedule 第 132BS 章 Cap. 132BS

光輝圍 —— 整段

禾塘咀街 —— 介乎禾塘咀街與葵涌道交匯處及禾塘咀街與葵興 路交匯處之間的一段位於石蔭路盡頭(即石蔭路與石官路交匯 處對開之處)的停車場

貨櫃碼頭天橋行人道 —— 介乎該行人道與貨櫃碼頭路交匯處及 該行人道與荔景地下鐵路車站入口交匯處之間的一段 (1983 年第 231 號法律公告)

貨櫃碼頭路 —— 整段

興芳路 —— 介乎興芳路與大窩口道交匯處及興芳路與葵福路交 匯處之間的一段

嘉慶路 —— 整段

嘉定路 —— 整段

高芳街 —— 整段

葵發路 —— 整段

葵富路 —— 整段

葵福路 —— 整段

葵興路 — 介乎葵興路與禾塘咀街交匯處及葵興路與興芳路交 匯處之間的一段

葵合街 —— 整段

葵秀路 —— 整段

葵盛圍 —— 整段

葵定路 —— 整段

葵仁路 —— 整段

葵義路 —— 整段

葵葉街 —— 整段

國瑞路——介乎國瑞路與德士古道交匯處及國瑞路與定國街交 匯處之間的一段

Kwong Fai Circuit—whole circuit

Wo Tong Tsui Street—the section between its junction with Kwai Chung Road and its junction with Kwai Hing Road

S-16

Carpark at the end of Shek Yam Road beyond its junction with Shek Yi Road

Pedestrian walk on Container Port Flyover—the section between its junction with Container Port Road and its junction with the entrance to Lai King MTR Station (L.N. 231 of 1983)

Container Port Road—whole length

Hing Fong Road—the section between its junction with Tai Wo Hau Road and its junction with Kwai Fuk Road

Ka Hing Road—whole length

Ka Ting Road—whole length

Ko Fong Street—whole length

Kwai Fat Road—whole length

Kwai Foo Road-whole length

Kwai Fuk Road—whole length

Kwai Hing Road—the section between its junction with Wo Tong Tsui Street and its junction with Hing Fong Road

Kwai Hop Street-whole length

Kwai Sau Road-whole length

Kwai Shing Circuit—whole circuit

Kwai Ting Road—whole length

Kwai Yan Road—whole length

Kwai Yi Road—whole length

Kwai Yip Street—whole length

Kwok Shui Road—the section between its junction with Texaco Road and its junction with Ting Kwok Street

S-17

荔景山路天橋交匯處之間的一段

第 132BS 章

Schedule

附表

S-18 Cap. 132BS

Lai King Hill Road—the section between its junction with Kwai Fuk Road Flyover and its junction with Lai King Hill Road Flyover

Lei Muk Road—whole length

Shing Fong Street—whole length

Tai Loong Street—whole length

Tai Pak Tin Street (from Tai Loong Street to Shek Li Street)

Tai Wo Hau Road—the section between its junction with Kwai Shing Circuit and its junction with Hing Fong Road

Tung Chi Street—whole length

Wai Kek Street—whole length

Wing Fong Road—whole length

Wing Fong Street—whole length

Wo Tong Tsui Street—whole length

Castle Peak Road (Kwai Chung)—the section between its junction with Wo Yi Hop Road and its junction with the approach road to Chung Shan Terrace (L.N. 316 of 1983)

Tai Yuen Street—whole length(L.N. 366 of 1985)

North District (*L.N.* 307 of 1981)

Jockey Club Road—the section between its junction with San Fung Avenue and its junction with Lung Sum Avenue

San Fung Avenue—the section between its junction with Jockey Club Road and its junction with the approach road to Sheung Shui Railway Station

Tsun Fu Street—whole length

Fu Hing Street—whole length

San Shing Avenue—whole length

San Hong Street—whole length

San Kung Street—whole length

梨木道 —— 整段

盛芳街 —— 整段

大隴街 —— 整段

大白田街(由大隴街至石梨街)

大窩口道——介乎大窩口道與葵盛圍交匯處及大窩口道與興芳路交匯處之間的一段

荔景山路 —— 介乎荔景山路與葵福路天橋交匯處及荔景山路與

童子街 —— 整段

圍乪街 —— 整段

榮芳路 —— 整段

榮芳街 —— 整段

禾塘咀街 —— 整段

青山公路(葵涌)——介乎青山公路與和宜合道交匯處及青山公路與通往鍾山臺通路交匯處之間的一段 (1983 年第 316 號法律公告)

大圓街 —— 整段 (1985 年第 366 號法律公告)

北區 (1981 年第 307 號法律公告)

馬會道——介乎馬會道與新豐路交匯處及馬會道與龍琛路交匯 處之間的一段

新豐路 —— 介乎新豐路與馬會道交匯處及新豐路與通往上水火 車站通路交匯處之間的一段

巡撫街 —— 整段

符興街 —— 整段

新成路 —— 整段

新康街 —— 整段

新功街 —— 整段

新健街 —— 整段

S-20

Cap. 132BS

S-19 附表 Schedule 第 132BS 章

新財街 —— 整段

新發街 —— 整段

新祥街 —— 整段

沙頭角公路——介乎沙頭角公路與粉嶺迴旋處交匯處及垃圾收集站東北方約100米之處之間的一段,其範圍以存放於食物環境衞生署的圖則所示者為準(1999年第78號第7條)

粉嶺體育道 —— 整段

聯和道 —— 整段 (1985 年第 366 號法律公告)

和豐街 —— 整段

和隆街 —— 整段

聯昌街 —— 整段

聯盛街 —— 整段

聯興街 —— 整段

荃灣區

海霸街 —— 整段

葵涌道——介乎葵涌道與青山公路交匯處及葵涌道與大連排道交匯處之間的一段

葵芳邨及葵興邨——該兩屋邨界線內所有範圍及其附近的多條 尚未命名的新道路

石蔭邨及梨木樹邨 ——該兩屋邨界線內所有範圍

福來邨——福來邨界線內所有範圍,包括第14座旁的一條尚未 命名的新道路及介乎香車街與海霸街交匯處及香車街與青山 公路交匯處之間的一段香車街

青山公路——介乎青山公路與沙咀道交匯處及青山公路與和宜合道交匯處之間的一段

沙咀道 —— 整段

San Kin Street—whole length

San Tsoi Street—whole length

San Fat Street—whole length

San Cheung Street—whole length

Sha Tau Kok Road—the section between it junction with Fanling Roundabout and the location some 100 metres north east of the refuse collection point as shown in the plan deposited in the Food and Environmental Hygiene Department (78 of 1999 s. 7)

Fanling Playground Road—whole length

Luen Wo Road—whole length (L.N. 366 of 1985)

Wo Fung Street—whole length

Wo Lung Street—whole length

Luen Cheong Street—whole length

Luen Shing Street—whole length

Luen Hing Street—whole length

Tsuen Wan District

Hoi Pa Street—whole length

Kwai Chung Road—the section between its junction with Castle Peak Road and its junction with Tai Lin Pai Road

Kwai Fong and Kwai Hing Estates—the whole area inside the boundaries of the 2 estates and the unnamed new roads around

Shek Yam and Lei Muk Shue Estates—the whole area inside the boundaries of the 2 estates

Fuk Loi Estate—the whole area inside the boundary of the estate including the unnamed new road at side of Block 14 and the section of Heung Che Street between its junction with Hoi Pa Street and its junction with Castle Peak Road

Castle Peak Road—the section between its junction with Sha Tsui Road and its junction with Wo Yi Hop Road

S-21 附表

第 132BS 章

Schedule

川龍街——介乎川龍街與兆和街交匯處及川龍街與河背街交匯 處之間的一段

眾安街 —— 整段

啟志街 —— 整段

青山公路——介乎青山公路與柴灣角街交匯處及青山公路與沙 咀道交匯處之間的一段

曹公坊 —— 整個範圍

曹公街 —— 整段

童子街——介乎童子街與梨木道交匯處及童子街與石蔭路交匯 處之間的一段

石蔭路——介乎石蔭路與童子街交匯處及石蔭路與石宜路交匯 處之間的一段

大河道——介乎大河道與青山公路交匯處及大河道與沙咀道交 匯處之間的一段

西樓角街 —— 整段

荃灣街市街 —— 介乎荃灣街市街與眾安街交匯處及荃灣街市街 與大河道交匯處之間的一段 (1981 年第 307 號法律公告)

鱟地坊 —— 整段

川龍街——介乎川龍街與河背街交匯處及川龍街與楊屋道交匯處之間的一段

香車街 —— 介乎香車街與青山公路交匯處及香車街南端之間的 一段

德華街——介乎德華街與鹹田街交匯處及德華街與仁濟街交匯 處之間的一段

鹹田街 —— 介乎鹹田街與沙咀道交匯處及鹹田街與德華街交匯 處之間的一段

楊屋道臨時街市南面的沿海空地,位置介乎水務處荃灣中海水抽 水站及馬頭壩道之間,但屬於荃灣公眾貨物裝卸區界線內的 範圍除外 Sha Tsui Road—its entire length

Chuen Lung Street—the section between its junction with Siu Wo Street and its junction with Ho Pui Street

S-22

Cap. 132BS

Chung On Street—its entire length

Kai Chi Close—its entire length

Castle Peak Road—the section between its junction with Chai Wan Kok Street and its junction with Sha Tsui Road

Tso Kung Square—the whole area

Tso Kung Street—the entire length

Tung Chi Street—the section between its junction with Lei Muk Road and its junction with Shek Yam Road

Shek Yam Road—the section between its junction with Tung Chi Street and its junction with Shek Yi Road

Tai Ho Road—the section between its junction with Castle Peak Road and its junction with Sha Tsui Road

Sai Lau Kok Street—the entire length

Tsuen Wan Market Street—the section between its junction with Chung On Street and its junction with Tai Ho Road (L.N. 307 of 1981)

Hau Tei Square—the whole square

Chuen Lung Street—the section between its junction with Ho Pui Street and its junction with Yeung Uk Road

Heung Che Street—the section between its junction with Castle Peak Road and its southern end

Tak Wah Street—the section between its junction with Ham Tin Street and its junction with Yan Chai Street

Ham Tin Street—the section between its junction with Sha Tsui Road and its junction with Tak Wah Street

 S-23
 附表
 Schedule
 S-24

 第 132BS 章
 Cap. 132BS

仁濟街 —— 整段

馬角街 —— 整段

横龍街——介乎橫龍街與馬角街交匯處及橫龍街與楊屋道交匯 處之間的一段

古坑道 —— 整段

聯仁街 —— 整段

柴灣角街 —— 介乎柴灣角街與青山公路交匯處及半山街之間的 一段

楊屋道 —— 整段

河背街 —— 整段

和笛街 —— 整段

大陂坊 —— 整段

二陂坊 —— 整段

三陂坊 —— 整段

四陂坊 —— 整段

路德圍——整段

昌泰街 —— 整段

安榮街 —— 整段

登發街 —— 整段

富榮街 —— 整段

運通街 —— 整段

富華街 —— 整段

建明街 —— 整段

荃興徑 —— 整段

西樓角路——整段西樓角路,包括巴士總站及的士/專線小巴站在內 (1983 年第 231 號法律公告)

The open space along the sea front south of Yeung Uk Road Temporary Market between Hong Kong Water Works Tsuen Wan Central Salt Water Pumping Station and Ma Tau Pa Road, except for the area within the boundary of the Tsuen Wan Public Cargo Handling Area

Yan Chai Street—whole length

Ma Kok Street—whole length

Wang Lung Street—the section between its junction with Ma Kok Street and its junction with Yeung Uk Road

Kwu Hang Road—whole length

Luen Yan Street—whole length

Chai Wan Kok Street—the section between its junction with Castle Peak Road and Pun Shan Street

Yeung Uk Road—whole length

Ho Pui Street—whole length

Wo Tik Street—whole length

Tai Pei Square—the whole square

Yi Pei Square—the whole square

Same Pei Square—the whole square

Sze Pei Square—the whole square

Lo Tak Court—the whole court

Cheong Tai Street—whole length

On Wing Street—whole length

Dung Fat Street—whole length

Fu Wing Street—whole length

Wan Tung Street—whole length

Fu Wah Street—whole length

Kin Ming Street—whole length

S-25

Schedule S-26
Cap. 132BS

第 132BS 章

大河道——介乎大河道與沙咀道交匯處及大河道與楊屋道交匯 處之間的一段

以大河道、沙咀道及圓墩圍為界線的範圍

德士古道 —— 整段

屯門區 (1982 年第 128 號法律公告)

一條尚未命名的道路(舊稱新青路)——介乎該道路與新墟大街 交匯處及該道路與河傍街交匯處之間的一段

鄉事會路——介乎鄉事會路與河傍街交匯處及鄉事會路與杯渡路交匯處之間的一段

青山公路 19 咪半青山灣停車場 (包括青山公路行人道在內)

啟民徑 —— 南接仁政街,北至啟民徑 45 號,包括啟民徑 45 號 在內

仁政街——其範圍以存放於食物環境衞生署的圖則所示者為 準 (1999 年第 78 號第 7 條)

仁愛堂街 —— 整段

青山公路——由青山公路與杯渡路交匯處起,北至屯門政務處大廈止的一段,包括屯門政務處大廈在內

- (新)咖啡灣停車場——整個停車場 (1983年第231號法律公告)
- (舊)咖啡灣停車場——整個停車場,包括該段青山公路上的行 人道
- 嘉道理灣停車場——整個停車場,包括由青山公路通往該停車場的一條尚未命名的通路在內

啟發徑——整段

三聖邨附近地區,特別是介乎青山公路與老鼠洲安置區海事工場 之間的範圍 Chuen Hing Path—whole length

附表

Sai Lau Kok Road—whole length including the bus terminus and the taxi/maxicab stand (L.N. 231 of 1983)

Tai Ho Road—the section between its junction with Sha Tsui Road and its junction with Yeung Uk Road

The area bounded by Tai Ho Road, Sha Tsui Road and Yuen Tun Circuit

Texaco Road—whole length

Tuen Mun District (*L.N. 128 of 1982*)

Unnamed road (formerly known as San Ching Road)—the section between its junction with San Hui Main Street and its junction with Ho Pong Street

Heung Sze Wui Road—the section between its junction with Ho Pong Street and its junction with Pui To Road

Carpark of Castle Peak Beach at 19 1/2 M.S. Castle Peak Road (including pavement of Castle Peak Road)

Kai Man Path—bounded in the south by Yan Ching Circuit and in the north up to and including 45 Kai Man Path

Yan Ching Circuit—the section as shown in the plan deposited in the Food and Environmental Hygiene Department (78 of 1999 s. 7)

Yan Oi Tong Circuit—whole circuit

Castle Peak Road—the section between its junction with Pui To Road and in the north up to and including Tuen Mun District Office Building

Carpark of Cafeteria Beach (New)—whole car park (L.N. 231 of 1983)

Carpark of Cafeteria Beach (Old)—whole car park and including the pavement on that section of Castle Peak Road

Carpark of Kadoorie Beach—whole car park and including the unnamed access road leading from Castle Peak Road thereto

S-27 第 132BS 章 Schedule

附表

S-28 Cap. 132BS

德政圍 —— 整段

建隆街 —— 整段

建旺街 —— 整段

建榮街——介乎建榮街與建安街交匯處及建榮街與建發街交匯處之間的一段

建安街 —— 介乎建安街與建榮街交匯處及建安街與河田街交匯 處之間的一段

建發里——整段

青楊街 —— 整段

建基街 —— 整段

建發街 —— 介乎建發街與青楊街交匯處之間的一段

建豐街 —— 整段

青匯街 —— 整段

青河坊——介乎青河坊與青海圍交匯處及青河坊與青匯街交匯 處之間的一段

青山坊——介乎青山坊與青河坊交匯處及青山坊與青海圍交匯 處之間的一段

新力街 —— 整段

新力街與洪祥路之間的停車場,包括連接新力街及洪祥路的行人 道

新平街 —— 介乎新平街與新益里交匯處及新平街與洪祥路交匯 處之間的一段

洪祥路——介乎洪祥路與杯渡路交匯處及洪祥路與新平街(第 12F條道路)交匯處之間的一段

新安街 —— 整段

新合里 —— 整段

啟民徑——介乎啟民徑與鹿苑街交匯處及啟民徑與新墟街市旁 邊的第10D條道路的交匯處之間的一段 Kai Fat Path—whole path

Vicinity around Sam Shing Estate, in particular the area between Castle Peak Road and the Marie Workshops situated on the Mouse Island Resite Area

Tak Ching Court—whole court

Kin Lung Street—whole length

Kin Wong Street—whole length

Kin Wing Street—the section between its junction with Kin On Street and its junction with Kin Fat Street

Kin On Street—the section between its junction with Kin Wing Street and its junction with Ho Tin Street

Kin Fat Lane—whole length

Tsing Yeung Circuit—whole length

Kin Kei Street-whole length

Kin Fat Street—the section between its junctions with Tsing Yeung Circuit

Kin Fung Circuit—whole length

Tsing Wui Street—whole length

Tsing Ho Square—the section between its junction with Tsing Hoi Circuit and Tsing Wui Street

Tsing Shan Square—the section between its junction with Tsing Ho Square and Tsing Hoi Circuit

San Lik Street—whole length

The carpark including its pavement joining San Lik Street and Hung Cheung Road

San Ping Circuit—the section between its junction with San Yick Lane and Hung Cheung Road

Hung Cheung Road—the section between its junction with Pui To Road and its junction with San Ping Circuit (Road 12F)

S-29 第 132BS 章 S-30 Cap. 132BS

鹿苑街 —— 整段

新墟街市旁邊的第 10D 條道路 —— 整段

新青街 —— 介乎青山市地段第 10 號萬寶大廈及新青街與新墟街市旁邊的第 10D 條道路的交匯處之間的一段

青賢街 —— 介乎青賢街與新青街交匯處及青賢街與利發徑交匯 處之間的一段

利發徑 —— 整段

明愛街 —— 整段

河傍街——介乎河傍街與明愛街交匯處及河傍街與杯渡路交匯 處之間的一段

麒麟徑 —— 整段

達仁坊 —— 整段

大澳

由羌山至大澳巴士總站及停車場的整段大澳道,包括大澳巴士總站及停車場在內

大嶼山 (1982 年第 128 號法律公告)

由梅窩碼頭廣場至羌山道的一段嶼南道

長洲

東灣道 —— 整段

興隆後街——介乎興隆後街與東灣道交匯處及興隆後街與碼頭 直街交匯處之間的一段

碼頭直街 —— 整段

San On Street—whole length

San Hop Lane—whole length

Kai Man Path—the section between its junction with Luk Yuen Street and its junction with Road 10D at side of San Hui Market

Luk Yuen Street—whole length

Road 10D at side of San Hui Market—whole length

San Tsing Street—the section between Man Po Building C.P.T.L. 10 and its junction with Road 10D at side of San Hui Market

Tsing Yin Street—the section between its junction with San Tsing Street and its junction with Lee Fat Path

Lee Fat Path—whole length

Ming Oi Street—whole length

Ho Pong Street—the section between its junction with Ming Oi Street and its junction with Pui To Road

Kei Lun Path—whole length

Tat Yan Square—whole length

Tai O

附表

Schedule

The entire length of Tai O Road from Keung Shan to and including the Tai O bus terminus and car park

Lantau Island (L.N. 128 of 1982)

South Lantau Road from the Mui Wo Ferry Concourse to Keung Shan Road

Cheung Chau

Tung Wan Road—entire length

Hing Lung Back Street—between its junction with Tung Wan Road and its junction with Mar Tau Chik Street

Mar Tau Chik Street—entire length